
 
Beste Femke en Janneke, 

 

 

Om met de deur in huis te vallen, Henk en ik willen graag op hele korte termijn een afspraak 

met jullie beiden om de overlast op speelplaats de Piramide drastisch te verlagen. 

 

Ter info: ik heb vandaag ook om een belafspraak gevraagd met de wijkagent Stephan Fisher. En ik heb 

de gemeente gebeld met de vraag wat ze met de meldingen hebben gedaan afgelopen vrijdag. Ze 

kunnen mijn melding niet vinden en ook de anderen niet. Wat wel heel merkwaardig is! Nu heb ik in 

tegenstelling tot normaal ook geen meldnummer gekregen. Zie voor meer info hier onder. 

 

Situatieschets: 

Afgelopen vrijdagavond was het zoveelste dieptepunt op speelplaats de Piramide. Een groep van circa 

25 jongeren, mannen tussen de 20 en 30 jaar, speelt een potje voetbal. Aanvankelijk, zo rond 19:00u 

tijdens een soort van warming-up, alleen keiharde knallen tegen het hek dat (ondanks het onlangs is 

vastgezet) een oorverdovend geluid maakt. Maar naarmate het spel vordert en het adrenaline- en 

testosterongehalte naar grotere hoogte stijgt, wordt er almaar harder geschreeuwd en krijgt ook de 

stampende muziek een hoger volume. Zelf woon ik aan de andere kant van de speeltuin en zelfs hier is 

het niet te harden. Laat staan als je in het schootsveld woont zoals Henk. 

 

Om 20:30u kwam iemand van Pantar om het hek af te sluiten. Hij heeft ze gevraagd weg te gaan 

(vanaf een afstand). Dat deden ze niet. Hij heeft toen gebeld. Jammer genoeg was ik net te laat 

beneden om hem zelf te spreken. Even voor 21 uur heb ik zelf gebeld met de gemeente. We weten in 

ieder geval dat behalve Henk er nog twee anderen hebben gebeld. Maar er is niets met de klachten 

gedaan! 

Ze konden hun spel gewoon uitspelen tot rond 22:45. Toen was het donker. En hadden wij als 

bewoners circa 3 uur in onacceptabele herrie gezeten. Noodgedwongen met gesloten deuren en 

ramen, terwijl de zon de hele dag op de gevel heeft staan bakken. Even de woning luchten is niet aan 

de orde, laat staan op het balkon of in de tuin zitten met een drankje of hapje. 

 

Overigens was deze groep jongeren (die van overal uit de stad komen) hier vaker de afgelopen weken, 

en werd de Pantar medewerker ook de vorige keren genegeerd. 

 

Facts: 

Het voetbalveld is slechts 7 meter(!) verwijderd van het 14 meter hoge woongebouw. 

De licht gebogen vorm van het woongebouw (en gevel van voornamelijk glas en beton) werkt als 

klankschaal, waardoor het geproduceerde geluid op het (geheel geasfalteerde) speelterrein wordt 

versterkt en gereflecteerd (je hoort echo's). 



Dit door hoge bebouwing ingesloten terrein is niet geschikt als voetbalveld. 

En de gebruikte staalmatten zijn prima als afscheiding, maar niet geschikt om te gebruiken als 

voetbalkooi. 

 

Sandwich: 

Hierboven wordt alleen nog maar een gedeelte van de overlast aan de achterzijde/speeltuinzijde van 

ons woongebouw beschreven. Dit is de zijde van het woongebouw waar zich de woon- en slaapkamer 

ramen van 100(!) appartementen bevinden. Dit zou de stille zijde moeten zijn, maar er is nooit rust hier, 

niet overdag en ook 's avonds niet. 

De voorzijde van het woongebouw (dat de maximale geluids ontheffingswaarde ontving ivm verkeer en 

treinen) heeft op nagenoeg élk uur van de dag en nacht een buitengewoon grote aantrekkingskracht op 

o.a. wildplassers, wildpoepers, wildslapers, hangjongeren, junks en daklozen. Visite durft er niet langs 

omdat ze zich onveilig voelen. 

We worden hier letterlijk en figuurlijk gesandwiched door overlast. 

 

Maar nu écht! 

Wij zijn betrokken bewoners, hebben het beste met de stad en de buurt voor en we zetten ons in voor 

de leefbaarheid van de buurt. We sturen dagelijks meerdere keren per dag mensen weg en kopen 

sloten om de hekken en schommels op slot te zetten om de overlast te beperken, maar we voelen ons 

hierin totaal niet gesteund / gehoord door de gemeente. Doordat de Gemeente Amsterdam het 

speeltuinterrein niet onderhoudt en er geen deugdelijke vorm van toezicht is, verwordt het hier tot een 

vrijplaats voor overlastgevers. 

Ondanks Gemeente Amsterdam al heel lang tijd op de hoogte is van de overlast in deze buurt en in het 

Actieplan Geluid (dec 2020) erkent dat te veel geluid kan leiden tot slaapverstoring, stress en 

vermoeidheid en zelfs tot risico van hoge bloeddruk en hartklachten (hetgeen wij kunnen 

onderschrijven), wordt er geen enkele structurele actie ondernomen om de situatie hier te verbeteren. 

Er wordt al 20 jaar gesproken en het afgelopen jaar zijn de gesprekken geïntensiveerd, maar tot nog 

toe zonder resultaat. Er wordt gezegd dat er meer gesurveilleerd wordt, maar wij zien dat niet terug in 

de dagelijkse praktijk. Bovendien wat helpt surveilleren? Zodra het hek op slot gaat, springen de 

jongeren als kikkers over het hek en zodra er iemand langs komt zijn ze heel even weg en komen dan 

weer terug. En op het moment dat het écht de spuigaten uitloopt en we bellen komt er niemand, óf pas 

een aantal uur later als de overlastgevers al lang en breed zijn vertrokken. 

 

Dit is niet leefbaar, we zijn het zat! Dit is een noodkreet, we vragen dringend om actie. NU! 

 

Graag horen we wanneer jullie beschikbaar zijn voor een gesprek en wat jullie hieraan gaan doen. 

 

 



 

Hartelijke groet, 

 

Esther en Henk  

 

 

 


